



## MINYAK ARGAN & MACADAMIA



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328



## MINYAK ARGAN & MACADAMIA

### INTIPATI BADAN BADAN MINYAK

#### badan minyak semburan

Minyak Argan asli, Macadamias, flaxseed, badam dan vitamin E, dengan kuasa antioksidan yang mampu untuk kaunter radikal bebas dihasilkan daripada sinaran UV dan lain-lain faktor persekitaran. Sesuai juga untuk kulit kering atau kulit Disamak, meninggalkan kulit terhidrat dan lembut, dengan kedatangan dan pedih wangian.

**arahan untuk penggunaan:** selepas pancuran mandian atau selepas mandi kulit masih lembap, mengurut perlahan-lahan dan dengan lancar seluruh badan dan biarkan ia Cucian secara semula jadi. Juga boleh digunakan pada kulit kering.

**pakej:** botol 100 ml.

### KRIM BADAN

#### krim cecair badan

Normal ke losyen kulit kering, kaya dengan bahan aktif semula jadi, lembut dan mudah merebak. Melawan kekeringan sambil melindungi kulit daripada pengeringan. Sinergi yang wujud antara mentega koko, mentega Shea, Argan, Argan minyak, Macadamia dan minyak badam manis meninggalkan khasiat kulit, keanjalan, kelembutan dan penghidratan. Digunakan setiap hari menjadikan kulit licin, ringan dan lembut.

**arahan untuk penggunaan:** urut ke dalam badan sehingga ia diserap sepenuhnya. Ianya tidak berminyak.

**pembungkusan:** 200 ml botol dengan 100 dan dispenser.

### BADAN MENTEGA

#### mentega untuk badan

Mentega kaya dengan bahan aktif semulajadi, halus dan selesa untuk menyebarkan.

Dirujuk sebagai makanan semulajadi untuk kulit yang sangat kering memerlukan

Penyuburan yang sengit, kelembapan dan perlindungan. Bahan-bahan aktif, mentega

koko, mentega Shea dan Argan, minyak Argan, minyak Macadamia, manis almond dan vitamin E daun kulit licin, lembut, lembut, terhidrat dan dilindungi oleh radikal bebas.

**arahan untuk penggunaan:** urut ke dalam badan sehingga ia diserap sepenuhnya. Ideal selepas mandi dan selepas pendedahan cahaya matahari. Ianya tidak berminyak.

**pembungkusan:** balang 250 ml.